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Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. december 15. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme 
7370 Sásd, Dózsa Gy. u. 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Rabb Győzőné, Takácsné Somogy vári Mária, Urvald Péter 
képviselők, Dr. Kajdon Béla jegyző, Koszorús Tímea aljegyző, Nagy 
Lajos László pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Igazoltan távol: Székely Szilárd képviselő

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 6 fővel van jelen, az ülés 
határozatképes, majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az 
SZMSZ értelmében a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.

Javasolta továbbá, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokon kívül tárgyalják meg:
3./ napirendi pontként:
-  AMK Művelődési Központ és Könyvtár intézmény-egységvezetői pályázat 

véleményezése
9./ napirendi pontként:
-  Harmath Károly bérlő kérelme bérleti díj elengedésére 

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.

További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásd Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének időarányos teljesítése, a
költségvetési rendelet felülvizsgálata, módosítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

3. / AMK Művelődési Központ és Könyvtár intézmény-egységvezetői pályázat
véleményezése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Gálné Banizs Gabriella az ÁMK igazgatója

4. / Háziorvosi praxisok működésére vonatkozó támogatási kérelmek
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea aljegyző
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5. / A 2023. évi belső ellenőrzési ütemterv elfogadása
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

6. / Tájékoztató a Sásdi Szociális Szolgálat működéséről
Előadó: Orbán Éva intézményvezető

7. / Sásd Város víziközmű rendszer 2022-2036. évekre vonatkozó Gördülő Fejlesztési
Tervének módosítása 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

8. / Hömyéki csapadékvíz-elvezető árok felújítására vonatkozó közbeszerzési felhívás
feltételeinek jóváhagyása 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

9. / Harmath Károly bérlő kérelme bérleti díj elengedésére
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

10. / Beszámoló a Népjóléti Bizottság átadott hatáskörében hozott döntéseiről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy zárt ülés keretében 
tárgyalják személyi ügyek okán a 10./ napirendi pontot.

N a i r e n d  t á r  a 1 á s a:

1./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az utolsó testületi ülésük október 27-én 
volt. Ezt követően több rendkívüli testületi ülés is volt. A Civil Alap támogatásából a 
Mindenszentek és Halottak napjára való tekintettel közel 500 db mécsessel megvilágították a 
Hömyékre vezető járdát. Megköszönte a kezdeményező civileknek, többek között Győriné 
Korom Viktóriának ennek megvalósítását. November 8-án Sásdon forgatott a közszolgálati 
média. A „Magyarország Ma” című műsorban Gálné Banizs Gabriella igazgató és Orbán Éva 
intézményvezető nyilatkoztak az energiatakarékossági intézkedésekről, melyért köszönetét 
mond. Ugyanezen a napon találkozott Pintér Szilárddal, Dombóvár Város polgármesterével a 
központi háziorvosi ügyelettel kapcsolatban. Első lépésként Dombóvár és térsége fogadja 
Sásdot az ügyelettel kapcsolatban. Elmondta, hogy a jövőben a háziorvosi ügyelet megoldott 
lesz. Számításaik szerint 9 mFt megtakarítás várható az ügyelet kérdésében. November 9-én 
került sor a Deák téri és Fáy A. utcai játszóterek műszaki átadás-átvételére. Az ünnepélyes 
átadóra majd a jövő év tavaszán kerül sor. A környezet tereprendezése még nem valósult meg, 
leginkább a városközponti beruházás, építkezés miatt. Megkezdődött a játszótéri kerítés 
építése is max. 400 eFt-os költséggel. Terveik szerint a terület befuvesítésre kerül majd. 
Nagyon örült annak, hogy ebben a választási ciklusban 5-6 játszótér is elkészült, melyek mind 
pályázati finanszírozásból készülnek. A támogatást csak erre lehet felhasználni, más célra 
nem fordítható. Nagyon örült annak, hogy ez a két játszótér is megvalósult.
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Ezen a napon aláírásra került a pályázati forrásból finanszírozott Hegyháti Ösztöndíj 
támogatási szerződése 24 sásdi fiatal számára, melynek összege 100 eFt/fő. A november 10-ei 
rendkívüli testületi ülésen az energiatakarékossági intézkedési tervet fogadták el. November 
11-én tartották az óvodában a Márton napi felvonulást. A rendezvény jól sikerült, nagyon 
sokan részt vettek rajta. Ezt követően a Sásdi Általános Iskola tanulói műsorral készültek az 
iskola aulájában. November 14-én érkezett a Petőfi Irodalmi Múzeumnak a „Petőfi 200” 
rendhagyó kiállító busza a Közösségi Ház parkolójába. November 15-én Járási Közbiztonsági 
Egyeztető Fórumot tartottak a Közösségi Házban, amelyen részt vett. Köszönetét mondott a 
Sásdi Polgárőr Egyesület éves munkájáért. A fórumon részt vett és bemutatkozott Szíjártó 
István, a megyei rendőrfőkapitány, akivel a fórumot követően személyesen is tárgyalt. 
Korábban szóba került, hogy a bekövetkezett energiaválság miatt több rendőrőrs is bezárásra 
kerülhet a megyében. Rendőrfőkapitány úr jelezte, hogy Sásdot ez nem érinti. Sásdon a 
problémát az ingatlan fűtése okozza, a fűtés költsége korábbi évben kb. 1 mFt, a 
megemelkedett ár miatt a költség kb. 20-22 mFt lenne november 1-jétől éves szinten. Az 
Önkormányzat készített két tervezetet a Rendőrőrs fűtésére vonatkozóan, mivel az épület 
fával is fűthető így két kérdés merült fel, egyrészt az, hogy mi a fűtés időtartama, másrészt, 
hogy az Önkormányzat biztosít-e munkaerőt, aki fűt. A Megyei Rendőr-főkapitányságtól a 
megküldött ajánlatokra még nem érkezett válasz. Információ szerint a megyében 
végrehajtották azokat a rendőrőrs bezárásokat, áthelyezéseket, amelyeket szükségesnek 
tartottak. November 17. napjára tervezték a következő testületi ülést, ami a tragikus 
vonatbaleset miatt elmaradt. A testület tárgyalt arról, hogyan tudna a családnak segíteni. 
Ennek megfelelően az Önkormányzat maximális segítséget nyújtott részükre. A közreműködő 
kollégáknak megköszönte a lelkiismeretes segítségét. A család nemcsak az Önkormányzattól 
kapott segítséget. A legidősebb gyermek megköszönte az Önkormányzat támogatását és 
segítségét. November 22-én rendkívüli testületi ülést tartottak, amelyen betegsége miatt nem 
vett részt, Pintér Gábor alpolgármester helyettesítette. A november 17-én tartott Pénzügyi 
Bizottsági ülésen a bizottság tagjai értékelték a polgármester munkáját, a 2022. évben végzett 
tevékenységét. A bizottság javasolta a képviselő-testület felé a polgármester részére kéthavi 
jutalom megállapítását. A bizottsági ülésen részt vett, a pozitív értékelés után jelezte, hogy 
nem kívánja felvenni a javadalmazást. Ennek teljes összegével hozzájárul az Önkormányzat 
működőképességének a fenntartásához. Elmondta, hogy a koronavírus-járvány idején sem 
vette fel a javasolt javadalmazást, most sem teszi. Megköszönte a Pénzügyi Bizottság 
elnökének és tagjainak a javaslatot. Tájékoztatta a testületet, hogy Horváth Lajos, az Y- 
Pulyka Kft. ügyvezetője a lemondásról szóló hírt olvasva felajánlott 920 eFt működési 
támogatást az Önkormányzat számára, tekintettel arra, hogy lemondott a javadalmazásról. 
Megköszönte Horváth Lajos ügyvezető igazgató önzetlen, nemes gesztusát. November 23. 
napjára tervezték a játszóterek ünnepélyes átadását, ami elmaradt. November 24-én 
megérkezett a „Mindenki Karácsonyfája” a Szoborkerthez. Megköszönte Szabó Lajosné sásdi 
lakos felajánlását. November 26-án felállításra került a sásdi Betlehem a Kaposvári utcai 
buszmegálló mellett. Megköszönte Boldog Andreának, Ambrus Attilának, Lehőcz Enikőnek a 
munkáját. November 27-én a sásdi Civilek a város több pontján is díszítettek fenyőfát. 
November 29-én rendkívüli testületi ülést tartottak. December 1-jén a Kft. dolgozói 
elbontották a balesetveszélyes kutat az új bölcsőde melletti területen. Megköszönte a 
dolgozók munkáját. December 2-án a Közösségi Házban energetikai fórumot szerveztek. A 
fórumon részt vett Dr. Őri László a Bm. Közgyűlés elnöke, Junácski András alelnök, Háber 
István az Energiapont vezetője, Dr. Kajdon Béla jegyző úr és a települési polgármesterek.
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Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy ezt a fórumot a polgármesterek részére tartották. 
Több önkormányzat még nem kötött szerződést energia-beszerzésre. Nincsenek tisztában 
azzal, hogy mi lesz január 1-jétől. Elmondta, hogy azon önkormányzatok, akik még nem 
kötötték meg a szerződést a törvény erejénél fogva automatikusan az MVM Kft-vel fognak 
szerződni egy évre, fix áron.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy azon önkormányzatok részére is van 
szolgáltatás, akik nem szerződtek még le a szolgáltatóval.
Elmondta, hogy a Levendula Klub és a Sásdi Szociális Szolgálat a résztvevők saját költségén 
kirándulást szervezett, Grazban jártak az Adventi vásáron. Személyesen találkozott a raaba- 
grambachi polgármesterrel is. December 3-án került sor az Advent-nyitó hétvégére a 
Közösségi Házban, ahová a Mikulás is ellátogatott. Egyúttal sor került a Sásdi Foltvarrók által 
készített különleges fenyőfa ünnepélyes felállítására a sásdi óvodások műsorával egybekötve. 
Megköszönte a Foltvarró Kör minden tagjának, az óvónőknek és gyerekeknek a 
közreműködését. Megköszönte a Közösségi Ház dolgozóinak az ünnepi díszítést és az esti 
világítást. A mikulás ünnepségen 200 db csomag került átadásra a sásdi gyermekeknek. 
Ennek költségét Sásd Város Önkormányzata, Sásd Város Német Nemzetiségi Önkormányzata 
és Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata viselték. Mindenkinek megköszönte a 
munkáját, segítségét, közreműködését. 2022. december 5-én volt az Önkéntesség világnapja. 
Ennek alkalmából köszönetét mondott a civil segítőknek, az önkéntes adományozóknak és 
minden olyan társadalmi szervezetnek, aki a közösség érdekében működik Sásdon és minden 
olyan jószándékú személynek, akire mindig számíthattak. 2022. december 7-én részt vett a 
Mecsek-Dráva Önkormányzati Társulási Tanács ülésén. 2022. december 8-án elkezdődött a 
Deák téri játszótér bekerítése. 2022. december 11-én volt a III. Adventi vásár, amit az időjárás 
miatt a Közösségi Házban tartottak. Megköszönte a Helyiek a Városért Egyesületnek a 
szervezést és minden olyan civil csoportnak, aki ebben közreműködött. A rendezvény jól 
sikerült, nagyon sokan részt vettek. Megköszönte Balázs Leilának az általa felajánlott 
fenyőfát, ami a vásáron került felállításra, ezt követően a fenyőfa átkerült a Sásdi Szociális 
Szolgálathoz. Egyúttal megköszönte Koszorús Tímea aljegyzőnek is a felajánlott fenyőfát, 
ami a Hivatal földszintjén került felállításra. Elmondta, hogy az Energiatakarékossági 
Intézkedési Tervüket végrehajtották. A Közösségi Házra vonatkozóan polgármesteri utasítás 
szerint a fűtés tekintetében 28 %-os megtakarítást kell elérni ahhoz, hogy számításaik szerint 
kb. plusz 20 mFt-os ráfordítással a jövő évet megoldják. Megköszönte Dr. Kajdon Béla 
jegyző és a hivatali kollégák munkáját. Hangsúlyozta, hogy plusz forrás szerzése nagyon 
fontos, ezen dolgozik. A Közösségi Házat közösen használják a Szigetvári Tankerületi 
Központtal és a Pécsi Szakképzési Centrummal együtt. A holnapi nap folyamán Szigetváron 
tartanak tankerületi tanácsülést, ahol jegyző úrral közösen részt vesznek. Elkészültek a 
szerződés-tervezetek, amelyek elfogadás alatt vannak. Elmondta, hogy a közvilágítás is része 
az Energiatakarékossági Intézkedési Tervnek, külön rendeletet is alkottak a közvilágítással 
kapcsolatban. A szolgáltatóval nem kötöttek szerződést a korlátozással kapcsolatban. 
Elmondható, hogy Sásdon még a mellékutcákban is valamennyi oszlopon van közvilágítás. 
Más településeken ez nem mondható el általánosan. Elmondta, hogy a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft-vel szemben kormányhivatali kötelezés volt a tiltott 
hulladékkezeléssel kapcsolatban. November 30-ig teljesítették a kötelezést, a hulladékot 
elszállították, ami 1.200 eFt-ba került. A 2.200 eFt-os büntetést nem fizették be, mert kérték 
ennek bírósági felülvizsgálatát. Ennek halasztó hatálya van a büntetés megfizetésére.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a városban a közvilágítás korszerűsítése fontos 
lenne. Árajánlatokat kértek, ennek kapcsán 3 ajánlat érkezett.
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Megállapítható, hogy a város költségvetésében 10 évig nem lenne megtakarítás, mert a 
különbözetet be kellene fizetni hiteltörlesztésként. Ezt most nem lehet megtenni.

Dr. .Jus/tin er János polgármester elmondta, amennyiben sor kerülne egyes lámpatestek 
leszerelésére, akkor jobbak is a régi lámpatestek, mert azoknak szórt fényük van a ledekkel 
szemben. Az Energiatakarékossági Intézkedési Terv szerint a Hivatalnál elfogadták a 
fatüzelésre való átállást, később mégis visszaálltak a gázfűtésre. Ennek az az oka, hogy a 
Hivatalnál 2023. szeptemberig a korábbi rendkívül kedvező áron biztosítja a szolgáltató a 
gázt. Elmondta, hogy valamennyi intézmény szerződésében más konstrukció, más szolgáltató, 
más lejárati idő szerepel. A központi háziorvosi ügyelettel kapcsolatban elmondta, hogy 2023. 
január 1. napjától új szolgáltató veszi át az ügyelet működtetését a testület által ismert 145,- 
Ft/fő áron. A korábbi vállalkozóval megegyezően az új vállalkozó is helyiségbérletet fog 
fizetni (50 eFt+áfa/hó). Elmondta, hogy így az ügyeleti ellátás is fennmarad és 
megtakarítással is számolnak. A megjelent jogszabály szerint 2023. évben a háziorvosi 
ügyeletek állami fenntartásba kerülnek. Az új szolgáltatóval egy évre kötöttek szerződést, de 
amennyiben az állam az OMSZ-en keresztül átveszi az ügyelet működtetési finanszírozását, 
akkor 30 napos felmondási idővel felmondják a szerződést. A Közösségi Házzal kapcsolatban 
elmondta, bármennyire takarékoskodnak, korlátozzák a fűtést, érdemben nem történik 
megtakarítás, mivel a konyha a nagyfogyasztó. Lehetőségként felmerült a „népkonyhához” 
való csatlakozás. Az Önkormányzatnak ez plusz terhet nem jelentene, részletek még nem 
ismertek. A TOP Plusz-os pályázatokon belül az „Élhető települések” című pályázati 
kiírásnak két programjára elnyert 480 mFt-os pályázatuk rendben van. Az egyik alprogram a 
közösségi sport-infrastruktúra, a másik alprogram pedig a zöldinfrastruktúra-fejlesztés. A 
pályázatból két játszótér megvalósult 18 mFt-ból. A Közösségi Házban felújításra kerül a 
sportcsarnok aljzata, akusztikai burkolást kapnak a falak és a mennyezet, az ebédlő aljzata új 
műgyantát kap.
A szoborkertben a kertmozi környezetét megújítják. Továbbá új padok, új kandeláberek, 
köztéri bútorok felújítását tervezik, illetve a Fáy A. utca felé vezető járda felújítására kerülne 
sor. Az újtelepi sportpálya területén tervezik a fedett színpad, pavilonok építését, 
kiszolgálóhelyiségeket öltözőkkel, mosdókkal, továbbá a 400 m hosszú rekortán borítású 
futópályát.
Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
131/2022. (XII. 15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester
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2./ Sásd Város Önkormán zata 2022. évi költség vetésének időarán os teljesítése a 
költségvetési rendelet felülvizsgálata, módosítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető
r

írásbeli előterjesztés -  a költségvetési rendelete módosításáról, a 10. havi tényadatokról 
szóló beszámolóról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy ebben az évben a bizonytalansági 
tényező nagy szerepet játszott. Az a bizonytalanság, amit akkor gondoltak, sajnos azóta 
meghatványozódott. Megnövekedtek az üzemanyagárak, a szolgáltatások, nyersanyagárak. A 
költségvetés főösszege 3 milliárd 45 mFt. Ennek jelentős részét, ami a növekedést mutatja, 
többségét a pályázatok jelentik. A kiadott anyagban újabb öt TOP Plusz-os pályázat 
betervezése is megtörtént. Az 1. sz. mellékletet nézve a költségvetés nagyságát, struktúráját a 
14. címrendben kerül felsorolásra. Ennek jelentős része aktuális a költségvetés számára. A 
teljesülést nézve a személyi kiadások 76 %-os szinten, a dologi kiadások 63 %-on teljesültek. 
A fejlesztési kiadásaik alulteljesített állapotban vannak. Ezért 50 %-os a kiadásaik teljesülési 
szintje. A bevételek viszont 90 %-on vannak. A pénzforgalmi bevételek és a finanszírozási 
bevételek teljesülési szintje miatt nem lehet időarányos a teljesülési szint, ami az elsődleges 
adatok alapján nem egyensúlyos, de a bevételek javára, ami pozitív jellegű. A költségvetés 
módosítási részénél figyelembe veszik hogyan alakulnak a tartalékaik. Az év elején 15,5 mFt 
tartalékot terveztek. Év elején 10.680 eFt-tal indultak a költségvetésben. Jelen pillanatban 
ebből lett 14 mFt. Ebben az évben növelni tudták a tartalékaikat. Ugyanakkor a tartalékok 
aránya nagyon alacsony. Elmondta, hogy a REKI pályázatot benyújtották. Állami 
támogatásként további 9 mFt-ot kaptak, ebből 4 mFt a bölcsődénél jelentkezik a 
kapacitásnövekedés miatt. A rezsi, a nyersanyagok is jelentősen megdrágultak. Az ÁMK 
konyhánál nettó 7 mFt-tal emelkedett a kiadás. Az erre igényelt állami támogatásból 5.200 
eFt-ot elfogadtak.

Pál Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke, képviselő elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta 
a napirendi pontot. Megállapítható, hogy jó évet zártak. A bizottság elfogadásra javasolta a 
beszámolót.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy az Önkormányzat számára megnyert kiegészítő 
rendkívüli támogatások segítenek. Az adózási fegyelem lényegesen javult, ezáltal többlet 
adóbevételekre számíthatnak. Ezek mind erősítik a költségvetési kondíciókat. Nagyon bíznak 
az állami támogatásokban.

Dr. Jusztin: er János polgármester elmondta, hogy a lakosságban tudatosítani kell azt is, 
hogy a lakossági adók összege olyannyira kevés, hogy az talán az Önkormányzat egyhavi 
működési kiadásaival egyenlő. Elengedhetetlen tehát az iparűzési adóbevételek teljesülése és 
a plusz állami támogatások megszerzése is.
Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének 

132/2022. (XII.15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzata 2022. 
évi költségvetésének időarányos teljesítéséről szóló beszámolót 
elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a kiadott rendelettervezet 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének

19/2022. (XII.20.) önkormányzati rendelete

Sásd Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 4/2022. (III.9.) 
önkormányzati rendelet módosításáról

( A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

r

3./ AMK Művelődési Központ és Könyvtár intézménv-euvsém ezetői pályázat 
vélemén\ezése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Gálné Banizs Gabriella az ÁMK igazgatója

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az intézmény-egységvezető vezetői 
megbízatása lejárt. A pályázatot meghirdették, négy pályázat érkezett. A Népjóléti Bizottság 
megtárgyalta a napirendi pontot. A bizottsági ülésen egy pályázó jelent meg.

Gálné Banizs Gabriella az ÁMK igazgatója tájékoztatta a testületet, hogy a meghirdetett 
pályázatra négy pályázó nyújtott be pályázatot. Egy pályázó pályázata elutasításra került, nem 
felelt meg a pályázati feltételeknek. Valamennyi pályázót meghívta a meghallgatásra. Az 
SZMSZ értelmében az intézmény-egységvezetőt az ÁMK igazgatója nevezi ki a Népjóléti 
Bizottság javaslatát és a fenntartó Önkormányzat támogatását figyelembevéve. Meggyesi 
Mónikát, a jelenlegi vezetőt támogatják. Úgy érzi, hogy az intézményben a szakmai fejlődés 
elindult. Bármilyen rendezvény van, a dolgozókkal együtt helyt állnak.

Dr. Jusztin'er János polgármester elmondta, hogy a Közösségi Ház és Könyvtár működése 
nagyon fontos. Az intézmény olyan frontvonal, amivel a lakosság első körben találkozik.
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Nagyon sokat számít a lakosság közérzete szempontjából, hogy az intézmény jól működik-e 
vagy sem. A Közösségi Ház dolgozóira óriási munkateher hárul. Az intézményben nap mint 
nap többféle művészeti csoport, sportszerveződés működik. Hétvégenként bálok, különböző 
rendezvények működnek, továbbá a gyermekétkeztetést is itt biztosítják. Minden dolgozónak 
megköszönte a munkáját. Meggy esi Mónikának sikeres, eredményes munkavégzést kívánt.

Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke, képviselő elmondta, hogy a Népjóléti 
Bizottság megtárgyalta a napirendi pontot. A bizottság egyetértett és elfogadta Gálné Banizs 
Gabriella ÁMK igazgatónak javaslatát. Az intézményben dolgozók is maximálisan 
támogatták Meggyesi Mónikát.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy Meggyesi Mónikával éveken keresztül együtt 
dolgoztak, a rendezvények alkalmával maximálisan számíthatott rá. Személy szerint 
támogatja a kinevezését.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, értsen egyet Meggyesi Mónika 
pályázónak a Sásdi Általános Művelődési Központ Városi Könyvtára és Művelődési 
Központja intézményegység-vezetői megbízásával.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Kéi viselő-testületének

133/2022. (XII. 15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyért azzal, hogy 
az intézményvezető Meggyesi Mónika pályázót bízza meg a Sásdi 
Általános Művelődési Központ Városi Könyvtára és Művelődési 
Központja intézmény egy ség-vezetői feladataival.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Háziorvosi praxisok működésére vonatkozó támogatási kérelmek 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a háziorvosok kérelméről és Dr. Várnai József háziorvos 
kérelméről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinuer János polgármester elmondta, hogy a háziorvosok kérelmet nyújtottak be. 
Kérelmükben kérték a vállalkozásaik által befizetett iparűzési adó visszatérítését. Jelezték, 
hogy a rezsi- és energia költségek megnövekedtek, a rendelőik komoly felújításra szorulnak. 
Az iparűzési adó összege kb. 400 eFt/háziorvos.
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Dr. Várnai József háziorvos kérelmében leírta, hogy a Komlói Járási Hivatal 
Népegészségügyi Osztálya ellenőrzést tartott az általa használt önkormányzati rendelőben. Az 
ellenőrzés során feltárt hiányosságok pótlása anyagi vonzattal járt, amelynek összege 
323.300,-Ft. Ehhez kérte a Képviselő-testület anyagi támogatását.

Rabb G\ őzőné képviselő Dr. Várnai József háziorvos kérelmével kapcsolatban elmondta, 
hogy a feltárt hiányosságokat meg kell szüntetni. A minőségbiztosítási dokumentum 
elkészítése 150 eFt. Ez a dokumentum megfelel az ügyelet működtetéséhez is. A háziorvos 
ehhez kért anyagi támogatást. Személy szerint Dr. Várnai József háziorvos részére 50 eFt 
támogatást j avasolt.

Dr. Jusztin: er_János polgármester elmondta, hogy az Önkormányzat nagyon kedvező áron 
biztosítja a rendelőt a doktor úr számára.

Pál Csaba képviselő elmondta, hogy ez minden évben visszaköszönő kérdés. Megkérdezte, 
hogy a tavalyi évben milyen mértékben támogatták a háziorvosokat?

Dr. Kaidon Béla jegyző a kérdésre válaszolva elmondta, hogy évek óta nem volt kérelmük. 
Elmondta, hogy a Sásd, Szent I. u. 14. szám alatti rendelőre nagyon méltányos a bérleti díj, 
hiszen a bérleti díj összegében a rezsiköltségek is benne vannak. Tudni kell, hogy rajta kívül 
van még három háziorvos.

Dr. Jusztimier János polgármester javasolta a testületnek, hogy a háziorvosok részére 
működési támogatást biztosítson az orvosi tevékenység után befizetett iparűzési adó 
összegének megfelelően.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Kéj viselő-testületének

134/2022. i XII. 15. KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a sásdi 
háziorvosok kérelmére a háziorvosi szolgálatokat működtető 
Sásdi Medicina Egészségügyi Szolgáltató Bt„ Hard-Brill Kft. 
és a Dr. Máté Egészségügyi Kft. részére a 2022. évi 
működéséhez egyszeri, vissza nem térítendő támogatást 
biztosít általános működési támogatásként, az egészségügyi 
szolgáltató 2022. évben megfizetett helyi iparűzési adójának 
megfelelő összegben. A képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Határidő: kifizetésre 2023. április 30.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester
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Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy Dr. Várnai József háziorvos 
részére a Népjóléti Bizottság elnökének javaslatára 50 eFt támogatást biztosítson.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

135/2022. XII.15.lKTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dr.
Várnai József háziorvos kérelmére a sásdi 2. számú 
háziorvosi szolgálatot működtető Hard-Brill Kft. részére a 
Sásd, Szent Imre út 14. szám alatti háziorvosi rendelő 
minőségbiztosítási dokumentumának elkészítése érdekében 
felmerült költségekre 50.000,- Ft, azaz Ötvenezer forint 
egyszeri, vissza nem térítendő támogatást nyújt. A képviselő- 
testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés 
aláírására.

Határidő: kifizetésre 2023. április 30.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

5 ./ A 2023. évi belső ellenőrzési ütemterv elfogadása 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

írásbeli előterjesztés -  a Hivatal 2023. évi belső ellenőrzési tervéről -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az írásos előterjesztést mindenki kézhez 
kapta. Javasolta a testületnek az írásban kiadott belső ellenőrzési ütemterv elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Ké viselő-testületének 
136/2022. (XII. 15. KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
írásban kiadott, jegyzőkönyv mellékleteként csatolt 2023. évi 
belső ellenőrzési ütemtervet elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester
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6./ Tájékoztató a Sásdi Szociális Szolgálat működéséről 
Előadó: Orbán Éva intézményvezető

írásbeli előterjesztés -  a Sásdi Szociális Szolgálat működéséről szóló tájékoztatóról -  a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztin i;er János polgármester elmondta, hogy a tájékoztatót mindenki kézhez kapta. A 
tegnapi nap folyamán tartotta a Szolgálat évzáró rendezvényét, amelyre meghívást kapott és 
részt vett. A rendezvényen megköszönte a Szolgálat működését, a dolgozók munkáját. Olyan 
intézményről van szó, amit a Szociális Társuláson keresztül működtetnek. Az intézmény 
működését nézve tartalmilag mindkét ága példamutatóan működik. Megköszönte 
intézményvezető asszony és valamennyi ott dolgozó munkáját.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy a Népjóléti Bizottság megtárgyalta a napirendi 
pontot. A bizottság a tájékoztatót elfogadásra javasolja a testületnek. Véleménye szerint 
fontos lenne a házi segítségnyújtás létszámának növelése.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy nagyon fontos tevékenységi kör az 
idősek nappali ellátása és a házi segítségnyújtás. Lehetőség van igénybe venni a 
szolgáltatásokat, kiváló szakmai dolgozókkal működik az intézmény.
Javasolta a testületnek a tájékoztató elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

137/2022. ÍXII.15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
írásban kiadott, jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásdi 
Szociális Szolgálat működéséről szóló tájékoztatót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

7./ Sásd Város víziközmű rendszer 2022-2036. évekre vonatkozó Gördülő Fcilesztési 
Tervének módosítása 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

r

írásbeli előterjesztés -  a gördülő fejlesztési terv módosításáról -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.
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Dr. Kaidon Béla jegyző szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy a fejlesztési tervet évente 
egyszer felülvizsgálják közösen a DRV Zrt-vel. Az eddigi felülvizsgálatok eredményeként 
pontosítják. Mivel hatósági jóváhagyást igényel minden fejlesztési tervben történő módosítás, 
ezért előzetesen a tulajdonossal, jelen esetben Sásd Város Önkormányzatának kell 
jóváhagyni. Két részből áll a vízmű, az egyik az ivóvízrendszer, a másik pedig a 
szennyvízrendszer. Az ivóvízrendszerrel kapcsolatban elmondta, törölve lett a József A. u., a 
Fáy A. u. és a Dózsa Gy. u. összekötő vezetékének a cseréje.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, azért is kérte az Önkormányzat a törlését, 
mert előbb legyen meg a vezetékcsere és utána az aszfaltozás.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a DRV Zrt. rendkívüli helyzetből adódóan azonnali 
feladatok végrehajtására 15 %-os költségkeretet állított be, ennek nettó összege 1.400 eFt. Az 
új kút kivitelezésével kapcsolatban elmondta, hogy a kutat 120 m mélységgel tervezték. 
Ehhez kapcsolódóan rendelkeznek vízjogi létesítési engedéllyel. Ezt a tervből törölték. Sásd 
vízmű belső védterület kialakításával-kisajátításával kapcsolatban a DRV Zrt. úgy véli, hogy a 
libatelepnél lévő vízmüvükhöz még szükséges lenne védterület. Az ottani földtulajdonossal 
kellene megegyezni. A védterületi vázrajz készíttetése folyamatban van. A Sásd, Orgona u. 
ivóvízvezeték rekonstrukció tervezése és kivitelezésével kapcsolatban elmondta, hogy az 
Orgona utcai építési telkeknél az út és a vízelvezető árok elkészült. Továbbá az értékesítendő 
telkekhez elkészült a közműkiépítés vízre és szennyvízre, és minden telekre leállások 
aknákkal. Ennek műszaki átadása megtörtént. Ez kb. 22 mFt-ból fog megvalósulni, ezt az 
Önkormányzat fizeti, de a DRV Zrt. bonyolította.

Dr. Jusztinger János polgármester véleménye szerint az építési telkeket hirdessék meg 
piaci áron.

Dr. Kaidon Béla jegyző a szennyvízzel kapcsolatban elmondta, hogy a közterületi szennyvíz 
átemelőkbe és a Hömyéki házi átemelőkbe történő SCADA vezérlés, bejelzés, tervezés és 
kivitelezés I. ütemének megrendelése megtörtént, a megvalósítása folyamatban van. A 
rendkívüli helyzetből adódó azonnali feladatok elvégzésére a költségkeretet megemelték a 
teljes ivóvízrendszerre vonatkozóan. A Sásd szennyvíztisztító telep új vezérlés kiépítése 
SCADA bejelzéssel. A megvalósulás használati díjból történik. A megrendelés megtörtént, a 
megvalósítása folyamatban van. A közterületi átemelőknél 2 db szivattyú pótlása, ennek 
megrendelése megtörtént, a megvalósítása folyamatban van. A Sásd, Orgona u. szennyvíz 
csatorna vezeték tervezése és kivitelezése elkészült.

Dr. Jusztin»er János polgármester javasolta a testületnek a kiadott határozati javaslatok 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének 

138/2022. (XII. 15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy döntött, hogy Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által a 
DRV V 524. kódszámú víziközműrendszer 2022-2036. 
évekre vonatkozó Gördülő Fejlesztési Terv módosítását 
megismerte és elfogadja.

Határidő: december 25.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Ké viselő-testületének

139/2022. (XII. 15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy döntött, hogy Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által a 
DRV S 508. kódszámú víziközműrendszer 
víziközműrendszer 2022-2036. évekre vonatkozó Gördülő 
Fejlesztési Terv módosítását megismerte és elfogadja.

Határidő: december 25.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

8./ Hörnvéki csa adékvíz-elvezető árok felújítására vonatkozó közbeszerzési felhívás 
feltételeinek jóváhagy ása 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ennek a pályázatnak a megvalósítása 
több mint egy éve húzódik. A tervezése és az engedélyeztetése sokáig elhúzódott. A 
közbeszerzési kiírás hamarosan megtörténik. Az összköltség 50 mFt, ebből az építés 42 mFt. 
Műszaki tartalom csökkentésére a pályázati kiírás nem nyújt lehetőséget.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a közbeszerzési törvény szerint a testület névszerinti 
szavazással fogadja el a közbeszerzési eljárást. Elmondta, hogy az ottani földtulajdonosokkal 
a polgármester tárgyalt, megegyezésre jutottak. Engedélyes tervről van szó, amelyet 
jóváhagyták, elfogadták és alírták. Ez a beruházás 9 helyrajzi számú területet érint. Itt lesznek 
burkolt árkok, amely autóbejáratokat érint, ezek is felújításra kerülnek majd. Ezt követően 
rendezettebb lesz a csapadékvíz elvezetése. Bíznak abban, hogy a nyilvános közbeszerzési 
eljárásnak kedvező eredménye lesz, talán kevesebb lesz, mint a tervezői költségbecslés. Erről 
majd a testület dönt. A projektmenedzsmenti feladatokat a Bm. Közgyűlés Hivatala látja el.
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A közbeszerzési szakértőt is ők jelölték ki. Ami a kiírásban szerepel, annak nagyrésze 
jogszabályi előírás.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy ezen a területen annak idején is már sokszor volt 
„tűzoltás”. Személy szerint nagyon szeretné, ha már az első közbeszerzési eljárásnál 
találnának olyan kivitelezőt, aki megkezdené a munkálatokat.

Pr. Jusztinuer János polgármester javasolta a testületnek, hogy a döntésről névszerinti 
szavazással döntsenek.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

140/2022. (XII. 15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
napirendi pont kapcsán névszerinti szavazással dönt.

Dr. Jusztinuer János polgármester javasolta a testületnek a névszerinti szavazást, ennek 
lebonyolítására felkérte Dr. Kajdon Béla jegyzőt.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete névszerinti szavazással -  Dr. Jusztinger 
János polgármester Igen, Pintér Gábor alpolgármester Igen, Pál Csaba képviselő Igen, Rabb 
Győzőné képviselő Igen, Takácsné Somogyvári Mária Igen, Urvald Péter képviselő Igen 
szavazatával, tehát 6 igennel, ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

141/2022. (XH15.1KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megindítja a „Hömyéki csapadékvíz-elvezető árkok 
felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárását, továbbá jóváhagyja 
a közbeszerzési eljáráshoz kapcsolódó ajánlattételi felhívást 
és a közbeszerzési dokumentumok mintát.
Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a határozat 
végrehajtásához szükséges intézkedéseket megtegye.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester
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9./__ Harmatit Karol _bérlő kérelme bérleti díj elengedésére
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a bérlő kérelméről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a rezsiköltségek emelkedése miatt a 
Carlo Pizzéria és Étterem 2023. január 1-jétől átmenetileg szünetelteti a tevékenységét. Az 
önkormányzati ingatlanon kerthelyiséget is létesítettek, amit bérbe adtak részére havi bérleti 
díjért. Aljegyző asszony részére küldött kérelme alapján kérte a kerthelyiség bérletére 
vonatkozó bérleti díj elengedését.
Javasolta a testületnek a kerthelyiségre vonatkozó bérleti díj elengedését határozatlan időre. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

142/2022. ( XII. 15.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
határozatlan időre, visszavonásig méltányosságból elengedi 
Harmath Károly bérlőnek a Sásd, Rákóczi Ferenc út 25. szám 
alatti ingatlan udvarán kialakított kerthelyiség bérleti díj 
fizetési kötelezettségét.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Mindenkinek megköszönte a megjelenést, a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatta 
tovább a tanácskozást.

Dr. Jusztinger János 
polgármester

Kmfi.
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J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. december 15. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők részére

Dr. Jusztinger János

Pintér Gábor

Pál Csaba

Rabb Győzőné

Székely Szilárd

Takácsné Somogyvári Mária

Urvald Péter



J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. december 15. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Dr. Kajdon Béla 

Koszorús Tímea 

Nagy Lajos László
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Dr. Hevesi Éva

Baranya Megyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva 

Orsós József 

Fodor István 

Zima István 

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Nagy Szilvia 

Merk Zsolt

Győriné Korom Viktória 

Orsós Józsefné 

Bíró Józsefné 

Orbán Éva
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